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Vragen van het lid Kuzu (PvdA) aan de Staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over thuiswonende dementerenden die te vaak onvrijwillige 
zorg ontvangen (ingezonden 3 november 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Thuiswonende dementerende vaak met dwang ver-
zorgd»?1 

Vraag 2
Heeft u al eerder signalen ontvangen over onvrijwillige zorg in de thuissitu-
atie? Wat heeft u met deze signalen gedaan? 

Vraag 3
Hoe duidt u het dat bijna 80% van de ouderen die thuiszorg krijgen te maken 
heeft met onvrijwillige zorg? Hoe verhoudt dit cijfer zich volgens u ten 
opzichte van de ingezette daling van dwangtoepassingen bij instellingszorg? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat iedere vorm van gedwongen en stiekeme zorg in de 
thuissituatie zo veel mogelijk moet worden teruggedrongen? 
Welke acties zet u in om onvrijwillige zorg in de thuissituatie snel terug te 
dringen en welke doelstellingen stelt u zich daarbij? 
In hoeverre kan worden meegelift op de ingezette cultuuromslag bij de 
instellingszorg? 

Vraag 5
Welke rol dicht u gemeenten vanaf 2015 toe in het terugdringen van 
onvrijwillige zorg in de thuissituatie? 
Welke activiteiten dienen gemeenten uit te voeren vanuit wettelijke kaders en 
welke activiteiten zijn niet wettelijk vastgelegd, maar wel zeer wenselijk? 

Vraag 6
Welke andere actoren dragen verantwoordelijkheid voor het terugdringen van 
onvrijwillige zorg in de thuissituatie? 
Hoe ziet deze verantwoordelijkheid eruit en hoe kunnen actoren worden 
aangesproken? 

1 Thuiswonende dementerende vaak met dwang verzorgd, Trouw, 30 oktober 2014
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Vraag 7
In hoeverre bent u tevreden over het functioneren van de Inspectie voor de 
Gezondheidszorg (IGZ)? Vindt u dat de IGZ actiever moet gaan toezien op 
onvrijwillige zorg in de thuissituatie?

Tweede Kamer, vergaderjaar 2014–2015, Vragen 2


